



NATIONAL CAPITAL AMATEUR FOOTBALL ASSOCIATION

TYKE FOOTBALL
Founded 1992

MOSQUITO FOOTBALL
Founded 1961

PEEWEE FOOTBALL
Founded 1955

BANTAM FOOTBALL
Founded 1973

MIDGET FOOTBALL
Amalgamated 2002

PLAYER REGISTRATION FORM - FORMULAIRE D'INSCRIPTION DU JOUEUR

Name/Nom : _____

Address/Adresse: _____

City/Ville: _____ Postal Code/Code Postale: _____

Phone/Téléphone: (Home/Maison) _____ (Cell) _____

Email/Courriel: _____

Date of Birth/Date de naissance: Day/Jour _____ Month/Mois _____ Year/Année _____

School/L'école: _____

Were you registered in the NCAFA last year? As-tu enregistré l'année passé avec le NCAFA?

Yes/Oui _____ No/Non _____

If yes, which Club?/Si oui, avec quel organization? _____

Which Level/Quel niveau? Girls-Touch Mites Tyke Mosquito Pee wee Bantam Midget

I/We, the parent(s) or guardian(s), in consideration of your organizing as a minor football League and in permitting my/our child to play, waive any right to action that I/we may have on behalf of my/our child for any cause whatsoever and agree that this waiver may be pleaded as an estoppel to any action against the League or any members of it including any coaching, managerial or administrative personnel of the said League. I/We further agree that I/we shall waive harmless, protect and indemnify the League, or any members of such League from any action that may be brought as a result of injuries of any nature whatsoever incurred by my/our child. Furthermore, I/we hereby forever release, discharge and hold harmless the National Capital Amateur Football Association (NCAFA) and its membership, representatives or agents for any injury, loss or damage to my/our personal property howsoever caused, arising out of or in connection with my/we taking in football activities and not withstanding that the same may have been contributed to or occasioned by the negligence of the NCAFA and any of its membership, representatives or agents.

Je/Nous, le(s) parent(s) ou tuteur(s), en considération de votre organisation en tant que Ligue de football mineur et en permettant à mon / notre enfant de jouer, renoncer à tout droit d'action que nous pouvons avoir pour mon compte. / notre enfant, pour quelque cause que ce soit, et accepte que cette renonciation puisse être invoquée comme une forclusion à toute action contre la Société ou ses membres, y compris le personnel d'encadrement, de gestion ou d'administration de ladite Ligue. Je / Nous acceptons en outre que je/nous renoncerons à indemniser, protéger et indemniser la Ligue, ou tout membre de cette Ligue, de toute action qui pourrait être intentée à la suite de blessures de quelque nature que ce soit subies par mon / notre enfant. De plus, je libère et libère pour toujours l'Association Nationale de Football Amateur de la Capitale Nationale (NCAFA) et ses membres, représentants ou agents pour toute blessure, perte ou dommage à mes / mes biens personnels quelle qu'en soit la cause, découlant de ou en le lien avec mon / notre participation à des activités de football et non pas le fait que la négligence de la NCAFA et de ses membres, représentants ou agents pourrait avoir contribué ou provoqué la même chose.

(Parent/Guardian's signature - Signature du parent/tuteur)

(Parent/Guardian's signature - Signature du parent/tuteur)

I have read and agree to abide by the NCAFA Code of Conduct - J'ai lu et j'accepte de respecter le Code de conduite de la NCAFA:

Signature: _____ Date: _____